
 
Z A P I S N I K 

 
S redovne sjednice Skupštine 8. saziva Gradskog Društva Crvenog Križa Crikvenica održane 
ponedjeljak, 28. studenoga 2017.god. u maloj dvorani Srednje škola „Dr. Antun Barac“, 
Crikvenica s početkom u 16:00 sati.  
 
Prisutni članovi: Iva Skočilić, Edina Šutić, Sonja Polonijo, Robert Šandl, Anđelka Radil, Iva 
Suden, Davorin Borščak, Božica Magašić, Lidija Babič, Ljiljana Mavrić, Sanjin Šopić, te 
Lada Brozičević (zamjena za odsutnu zastupnicu Bosiljku Domijan) 
Odsutni članovi: Ivona Matošić, Nikica Barac, Deana Čandrlić-Zorica, Desiree Pečaver, 
Damir Avdagić, Silvia Crnić, te preminula Marina Baričević 
 

Točka 1. 
Sjednicu Skupštine otvara predsjednica GDCK Crikvenica Iva Skočilić, pozdravlja sve 
nazočne zastupnike, te poziva da se minutom šutnje oda počast nedavno preminulim 
dugogodišnjim volonterkama i članicama Skupštine Marini Baričević i Marti Kondić.  
Nakon toga predsjednica predlaže da se, u dnevni red koji je dostavljen zastupnicima, uvrste 
dodtano dvije točke dnevnog reda: Izmjena poslovnika i Izvješće Nadzornog odbora. 
Objašnjenje za ove dopune dala je ravnateljica Irena Gašparović. Objasnila je da je u starom 
psolovniku potrebno izmijeniti jedan članak kako bi bio usklađen sa Statutom, što je utvrđeno 
tek nakon slanja poziva. Izvješće NO nije bilo sastavljeno niti uvršteno u dnevni red zbog 
službene odsutnosti predsjednice NO Sonje Polonijo koja je, u međuvremenu, pripremila 
izvješće za Skupštinu. Stoga je predložen slijedeći dnevni red:  
 

D N E V N I   R E D 
1. Otvaranje Skupštine 
2. Usvajanje Dnevnog reda 
3. Izmjene Poslovnika o radu 
4. Izbor Radnih tijela Skupštine: 

- Radno predsjedništvo 
- Verifikacijska komisije 
- Zapisničar i 2 ovjerovitelja zapisnika 

5. Izvješće verifikacijske komisije 
6. Izvještće o radu za 2016. godinu 
7. Financijsko izvješće za 2016. godinu 
8. Izvješće Nadzornog odbora za 2016. godinu 
9. Samoprocjena za 2016. godinu 
10. Financijski plan za 2018. godinu 
11. Plan i program rada za 2018. godinu 
12. Razno 
 

Točka 2. 
Članovi Skupštine jednoglasno prihvaćaju predloženi dnevni red.  

 
Točka 3. 

Nakon objašnjenja ravnateljice Irene Gašparović, koja je objasnila da su u novom Stautu 
promijenjeni način i vrijeme sazivanja Skupštine u slučaju nedostatka kvoruma, te načini 
donošenja odluka, nazočni članovi Skupštine jednoglasno prihvaćaju izmjene Poslovnika u 
članku br. 7. 

Točka 4. 
Nakon toga predsjednica predlaže Skupštini izbor članova Radnog predsjedništva: 
1. Iva Skočilić, predsjednica 
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2. Robert Šandl, član 
3. Sanjin Šopić, član 
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen, te se za članove verifikacijske komisije predlažu: 
1. Sonja Polonijo, predsjednica 
2. Anđelka Radil, član 
3. Božica Magašić, član 
a za zapisničara predlaže Irenu Gašparović, te za 2 ovjerovitelja zapisnika: 
1. Sonju Polonijo 
2. Edinu Šutić 
Članovi Skupštine jednoglasno prihvaćaju navedeni prijedlog. 
 

Točka 5. 
Verifikacijska komisija je na temelju priloženih potpisa ustanovila da je od 19 članova 
Skupštine nazočno 11 članova i 1 zamjena za članicu, čime je postignut kvorum. 
Stoga su svi zaključci i odluke doneseni na ovoj Skupštini pravovaljani. 
 

Točka 6. 
Ravnateljica Irena Gašparović je, ukratko, objasnila Izvještaj o radu za 2016. godinu, budući 
je isti dostavljen zastupnicima u materijalima. 
Predsjednica Iva Skočilić daje izvješće o radu za 2016. na glasanje, te je isto jednoglasno 
prihvaćeno. 
 

Točka 7. 
Ravnateljica Irena Gašparović je, ukratko, objasnila pojedine stavke Financijskog izvješća za 
2016. godinu uz naglasak da se budžet uvijek kreće oko 350.000,00 kn i da se navedenim 
prihodima pokrivaju svi rashodi, te da na kraju godine ostane i nešto malo sredstava za 
izvanredne situacije. Naglasila je da je financiranje Grada Crikvenice redovno i njime se 
ostvaruje najveći dio prihoda, a drugi po veličini dio prihoda su vlastiti prihodi (od tečajeva 
prve pomoći i akcija DDK). Najveći dio rashoda su rashodi za zaposlene i materijalni rashodi. 
Predsjednica Iva Skočilić daje financijsko izvješće za 2016. na glasanje, te je isto jednoglasno 
prihvaćeno. 
 

Točka 8. 
Predsjednica NO Sonja Polonijo daje kratki izvještaj o financijsko-materijalnom poslovanju 
društva, te utvrđuje da se materijalno-financijsko knjigovodstvo vode prema kontnom planu, a 
obrasci se predaju kao za neprofitnu organizaciju. Dala je i kratki pregled financiranja 
društva, kao i strukture troškova. 
Nakon toga predsjednica Iva Skočilić daje izvješće NO na glasanje, te je isto jednoglasno 
prihvaćeno. 
 

Točka 9. 
Ravnateljica Irena Gašparović obavijestila je nazočne članove Skupštine da je upitnik 
Samoprocjena za 2016. godinu izrađen do 31.03.2017. godine, te se nalazi u arhivi društva. 
 

Točka 10. 
Ravnateljica Irena Gašparović dala je kratko objašnjenje Financijskog plana za 2018. godinu 
kojeg su zastupnici dobili u materijalima. Naglasila je da nema većih odstupanja u odnosu na 
prethodnu godinu, te da su u planu malo povećani vlastiti prihodi, računajući na veći broj 
kandidata u auto školi i veći broj prikupljenih doza krvi. 
Predsjednica Iva Skočilić daje prijedlog Financijskog plana za 2018. na glasovanje, te je isti 
jednoglasno prihvaćen. 
 

Točka 11. 
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Ravnateljica Irena Gašparović je dala kratko objašnjenje Plana i programa rada za 2018. 
godinu koje su zastupnici primili u materijalima. Planira se nastavak svih dosadašnjih 
aktivnosti, uz dodatni naglasak na dobrovoljno darivanje krvi. Naime, zbog povećanih potreba 
za dozama krvi, potrebno je animirati nove darivatelje, posebno one između 30 i 50 godina 
kojih ima najmanje među novim darivateljima krvi, te se tu nalazi potencijal za povećanje 
broja prikupljenih doza. Naglasila je da treba ići prema poslodavcima kako bi animirali svoje 
djelatnike, te im omogućili da ostvare svoje pravo na slobodan dan za darivanje krvi.  
Poseban naglasak u 2018. bit će na prevenciji i zaštiti u slučaju većih nesreća. U tom smislu je 
već održano eksperimentalno predavanje koje je održala članica društva Sonja Polonijo, 
ujedno, i edukatorica Interventnih timova HCK. Povratne informacije su bile izuzetno 
pozitivne te je odlučeno da će se tijekom 2018. održati niz predavanja po pojedinim mjestima, 
ali, po potrebi, i za ciljane skupine građana ili udruge (umirovljenici, profesori, školska djeca i 
sl.). 
Članica Sonja Polonijo je naglasila da je GDCK Crikvenica prvo društvo u Hrvatskoj koje je 
krenulo s ovakvim predavanjima, te da će ostala društva u županiji preuzeti istu praksu i na 
svojim područjima. 
Predsjednica Iva Skočilić je dala prijedlog plana i programa rada za 2018. na glasovanje, te je 
isti jednoglasno prihvaćen. 
 

Točka 12. 
Budući da nitko više nije imao pitanja, niti sugestija, predsjednica Radnog predsjedništva je 
zaključila Skupštinu u 17:00 sati.  
 
GDCK Crikvenica 
 


